
vraag over gestopt OPERA-onderzoek  

 
Afzender Pauline Dinkelberg  

Ontvanger VWS 

Antwoord-aan pauline@verenigingafbouwmedicatie.nl  

Datum 2023-02-02 16:55 

Overzicht Headers Platte tekst  

Goedemiddag, geachte  

Wij weten uit Wob-beslissingen dat de twijfels over haalbaarheid van het deel 'afbouwen' 

van het OPERA-onderzoek vanaf januari 2022 onderwerp was van e-mailwisselingen. 

Het duurde tot september 2022 voordat er een officieel bericht naar buiten kwam. 

Onze vraag is of dat samenviel met de bekendheid van het stoppen van dit onderzoek bij 

het ministerie van VWS of bij andere afdelingen/personen van het kabinet en de daaraan 

verbonden ambtenaren. 

--  

Met vriendelijke groet, 

Pauline Dinkelberg, voorzitter VA 
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